
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

22/21 Godkjenning av innkalling 

 

  

 Godkjent   

23/11 Godkjenning av referat fra 20.09.21   

 Kommentar: Utarbeide presentasjon om våre 

tilbud v/ Ingvild, Ragnhild og Karin. Dette er 

ikke informert om og utført. Tas tak i på 

nyåret. 

  

24/21 Orienteringer 

 Ragnhild, Aase, Rolf Harald og Karin 

har deltatt på «Erfaringskonferanse 

for brukermedvirkere i 

spesialisthelsetjenesten» i regi av 

FFO Innlandet. 

Det er for tiden lite som arrangeres 

grunnet pandemien. 

 Brukerutvalgets leder 

Se ovenfor samt sak 28721 

 Ledelsen 

Presentasjon av målekort som viser 

fristbrudd og røde tall på flere 

områder, men grønne tall på 

kvalitetsindikatorer. Positiv utvikling 

MR. 

 

 

 

 

25/21 Oppnevning nye representanter 2021 

Aase Lund, Stine Wasenius Dahl, Rolf 

Harald Dahl fra NRF og Ingrid Woldengen 

fra Fibromyalgiforbundet har sittet sin 2 års 

periode. 

Direktøren re-oppnevner representantene fra 

NRF. Diagnosen fibromyalgi ikke lenger en 

del av sykehusets ansvar og representanten 

derfra utgår. 

Det vil jobbes med å få inn en ny 

  

Referat 
Møtetype: Brukerutvalget 

Deltakere: 

 

Karin Honne, Jan Petter Hansen, Aase Lund, Ragnhild Rossvær og Rolf Harald 

Dahl 

Forfall: Stine Wasenius Dahl og Erna Marie Bakke 

Sted: Møterom fysio 

Tid: 6.12.2021 Kl. 12.00 -14.00 

    

  Møteleder: Karin Honne  

  Referent:    Ingvild Bø  



 

representant, fortrinnsvis fra Hedmark. Det 

bør også oppnevnes en vararep. fra BURG. 

26/21 Tilbakemelding fra pasienter Karin  

 Noen negative. Hva med pas. som får kreft 

for eksempel?  

Noen synes det er vanskelig å komme 

gjennom på telefonen. Innlagte kan kjenne på 

dårlig kommunikasjon innad på SA. 

Personalet får mye god tilbakemelding. 

Benedikt og Ingvild gir tilbakemelding til 

avdelingen. 

  

27/21 Tid for ny brukerundersøkelse 

(pasienttilfredshet) ? 

  

 PASSOPP. Når sist? 

Sjekket i etterkant av møtet: Siste 

undersøkelse gjennomført i høst. Mål om å 

presentere resultat presenteres første halvår -

22. 

  

28/21 

 

Rapport fra Erfaringskonferanse bruker-

medvirkning i spesialisthelsetjenesten 

innen Helse Sør-Øst. 

Karin og Åse  

 Karin og Aase deltok på konferansen som 

hadde mange spennende tema. Sender ut 

informasjon og aktuelt materiell til 

medlemmer i brukerutvalget da tiden ble for 

knapp til orientering under møtet. 

Samvalg var et av temaene og ny 

informasjons-film om dette ble presentert. 

Brukerutvalget ønsker at filmen skal inngå i 

informasjonen som kjøres på skjermen på 

venterom poliklinikk. Videre etterlyser 

utvalget plakat og brosjyrer om Samvalg. 

 

  

29/21 Faglig tema:  

Gjennomgå spørreundersøkelsen "Hva bør 

det forskes på for at personer som lever med 

muskel- og skjelettskader, sykdommer og 

plager skal få en bedre hverdag." 

Diskutere og om mulig komme frem til 

omforente svar. 

 

Karin Sendt ut til 

medlemmene 

på forhånd 

 Avventer pga tidsproblemer under møtet   

30/21 Budsjett 2022   

 Overordnet budsjett presentert.    

31/21 Eventuelt   

 Driftsgjennomgang legetjenesten ble 

gjennomgått av Brukerutvalget i formøte. 

Utvalget er spesielt opptatt av følgende: 

- Temadager FM. Bør fortsette. 

- Ambulerende tjenester til LMS Otta, 

Fagernes og Gran. Hvilke 

konsekvenser vil nedlegging av disse 

gi? Handler om kapasitet og bruk av 

  



 

ressurser. Skal fortsette med 

samarbeidet med SI. 

- Reduksjon av senger. Er det riktig nå? 

Harmonerer ikke med planer om 

styrking av rehabiliteringstilbud til 

flere pasientgrupper. 

 Møteplan for 2022.   

 Direktør legger møteplan ift styremøter.   

 


